

Dear Parents,
親愛的家長們，

Dear Parents,

Can you believe it feels like summer?
你能相信已經有夏天的感覺嗎？

Progress Reports will be distributed on Friday, May 19, 2017.
學生進度報告將於 2017 年 5 月 19 日（星期五）派發。

Please remind all students that there is a dress code for students. All skirts and shorts must be past the knees and all shirts must have sleeves. Students should not wear flip flops or ripped jeans.
請提孩子穿著適合的衣服返學，所有裙和褲必須是過膝蓋的，所有襯衫必須有衣袖，不要穿拖鞋或穿洞的牛仔褲。



Please take some time to come to our last events in May-
請花一點時間來參加我們上個五月的活動

Wednesday, May 24- Family Night starts at 5:00 pm- The teachers have created wonderful activities, Carmen Santiago, where are you?

Thursday, May 25- Spring Arts Festival starts at 5:00 pm- The students will perform different acts from dancing, singing, and acting. You don't want to miss out.

5 月 24 日星期三 - 家庭之夜開始於下午 5:00 - 老師們創造了精彩的活動，卡門聖地亞哥，你在哪裡？

Don't forget that there is NO school on Monday, May 29, 2017, in observance of Memorial's Day!

Thank you!

不要忘記在 2017 年 5 月 29 日星期一是假期，不用上課，是和平紀念日！
謝謝！

Thank you! 感謝！

Catherine Amy Moy (camoy@cps.edu)

Principal 校長梅綺雯